



國際專業保安協會(香港)
亞洲專業保安協會-香港分會合辦



To: All members and friends of IPSA (HK)
From: IPSA (HK)
Issue Date: 6th October 2014

Workshop in Practical Response to Violence Against Private Security Personnel

Frontline staff members in the private security sector are easy targets of violence throughout the course of their duties. Behaviour and conduct of emotional customers, aggressive delivery workers, contractor workers, drunken persons, criminals, and, particularly demonstrators nowadays, constitute main threats to these security and building management personnel. Other than personal safety, these personnel, and their employers, may subject to legal liabilities if they do not handle the case in a proper and professional manner. APSA and IPSA(HK), therefore, organize a workshop for security practitioners in sharing their experience and knowledge, identifying authorities and roles of security/ building management staff at common areas of privately owned properties, roles and action to be taken by the police, legal aspects of the building management staff and the owner etc. in handling such difficult situation.

- Speaker: **Mr. LEUNG Nim-ho, Conway**
A retired Senior Inspector of Police and veteran Member of the IPSA – Conway spent 35 years in the police force and served with various operational, investigative units in the Force, Police Tactical Unit as an Internal Security Tactics Trainer . One of his posts was with the Quick Reaction Force which had been deployed to tackle public order events in the territories. Conway will share his experience and roles of the police in such situation.
- Venue: Flat D, 5/F, Leroy Plaza, 15 Cheung Shun Street, Cheung Sha Wan, Hong Kong (Lai Chi Kok MTR Station Exit D2)
- Date: Tuesday, 28th October 2014
- Schedule: 1830 hrs. : Registration → 1900 - 2030 hrs. : Workshop
- Language: Cantonese
- Fees: Free for members of IPSA and APSA (IPSA’s Corporate Member is able to nominate 5 representatives).
HK\$50 for non-members
- Reservations: Booking on a first-come-first-serve basis. Please make early reservation with the following booking slip, mail, email or fax back to IPSA (HK). Deadline: on or before 21st October 2014.
- Remarks: Participants will receive an e-Certificate of Attendance after a week.

BOOKING SLIP – Practical Response to Violence Against Private Security Personnel on 28 Oct 2014

To: Administrative Support of IPSA (HK)
Tel: 2205-0418 Fax: 2591-4309 Mail: GPO Box 1852, Central, Hong Kong Email: info@ipsa.com.hk
I shall attend the workshop on 28th October 2014.
My bank-in slips / transfer slip of total HKD_____ (being total of _____ x HK\$50) to A/C no.:
541-866836-001 of International Professional Security Association (Hong Kong) Ltd (HSBC).
Names of participants to be printed on the electronic certificate are as follow:
Please give name, **IPSA Membership no.** (if available) and Email address in **block** letter.

1. _____	Email Add.: _____
2. _____	Email Add.: _____
3. _____	Email Add.: _____
Contact Person: _____	Daytime Tel.: _____
Fax: _____	Date: _____



國際專業保安協會(香港)
亞洲專業保安協會-香港分會合辦



致：各會員及朋友
由：國際專業保安協會(香港)
發出日期：2014年10月6日

私營保安人員處理暴力事件之工作坊

當值之前線保安人員面對不同類型之顧客、不合作之送貨或裝修工人、醉酒人士、罪犯等等，容易成為暴力攻擊的對象。此外，近期香港流行之示威活動，均對保安及物業管理人員構成威脅；如處理不當，除影響自身安全，亦有機會招致個人及公司之法律責任。有見及此，IPSA 協同 APSA 安排一個工作坊，分享在此方面之經驗及專業知識，說明保安及物業管理從業員於處理同類事件中之角色、權力、法律責任及到場警方人員之角色、權力之工作坊。

- 講者:** 梁念豪先生
退休警務處高級督察及國際專業保安協會資深會員。梁先生在警隊服務超過 35 年，並駐守不同之行動及刑事調查單位，亦為警察機動部隊，內部保安戰術教官。他曾駐守新界快速應變部隊，參與處理多宗公共秩序事故。
- 地點:** 九龍長沙灣長順街 15 號利來中心 5/F D 室 (荔枝角港鐵站 D2 出口)
- 日期:** 2014 年 10 月 28 日(星期二)
- 時間:** 1830 時：登記 / 1900 - 2030 時：工作坊
- 語言:** 廣東語
- 費用:** IPSA 及 APSA 會員免費 (IPSA 公司會員可安排 5 名代表出席)
非會員港幣\$50
- 報名:** 先到先得。截止報名日期：2014 年 10 月 21 日。請填妥以下表格及連同付款記錄，以郵寄、電郵或傳真予本會。
- 備註:** 出席者將於講座後一星期獲發電子證書一張，請參加者填寫清晰電郵地址。

報名回條 - 2014 年 10 月 28 日私營保安人員處理暴力事件之工作坊

致：國際專業保安協會(香港) - 行政支援
電話:2205-0418 傳真: 2591-4309 郵寄地址: GPO Box 1852, Central, Hong Kong 電郵：info@ipsa.com.hk
本人將參加 2014 年 10 月 28 日之工作坊，現附上銀行*入數紙 / 轉帳紙合共：HKD_____ (_____ x 港幣\$50)，存至本會的匯豐銀行帳戶 “International Professional Security Association (Hong Kong) Ltd”，帳戶號碼：541-866836-001
(請以英文正楷填寫出席者姓名及會員編號 (如有)，有關資料將印於電子證書。)

1. _____	電郵: _____
2. _____	電郵: _____
3. _____	電郵: _____
聯絡人: _____	日間聯絡電話: _____
傳真: _____	日期: _____